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Rada Miejska w Krobi 
 

Protokół nr LII/2022 
 

LII Sesja w dniu 26 października 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 26 października 2022 r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:38. 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Krobi Mariusz Duda.  

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

Dzień dobry. Witam serdecznie na posiedzeniu Rady Miejskiej w Krobi. Dzisiejsze 

posiedzenie ma numer LII. Witam na posiedzeniu Pana Burmistrza wraz ze 

współpracownikami. Witam Dyrektorów, Kierowników jednostek. Witam także Pana 

Kierownika Posterunku Policji w Krobi. Witam oczywiście także Państwa Radnych oraz 

osoby, która zdecydowały się śledzić nasze obrady w internecie. 
Obecni: 

1. Lech Bem 

2. Mariusz Duda 

3. Jerzy Gałęzewski 

4. Sławomir Gembiak 

5. Maciej Jakubczak 

6. Grzegorz Jesiak 

7. Patrycja Kapała 

8. Jan Mikołajczak 

9. Roman Olejniczak 

10. Izabela Pazoła 

11. Krzysztof Perdon 

12. Genowefa Skrobała 

13. Renata Szulc 

14. Marian Toporowicz 

15. Leszek Włodarczyk 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli :                                                                                                                             

1.   Łukasz Kubiak -  Burmistrz Krobi                                                                                                                

2.   Damian Walczak - Skarbnik Gminy  

3.   Michał Listwoń – Zastępca Burmistrza                                                                                                                 

4.   Zaproszeni goście.                    

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z L i LI sesji.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 

 w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy  Gminy Krobia z 

organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  na 2023 rok”. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia  wysokości stawek podatku od 

nieruchomości.  
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8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia  wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/342/2021 Rady Miejskiej w 

Krobi z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krobia  na lata 2022 – 2030. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy  Krobia na rok 

2022.  

11.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2021-2022.                                      

12. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych przez radnych 

oraz informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych przez zastępcę burmistrza, 

sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osoby 

wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza. 

13. Wolne głosy i wnioski. 

14. Zakończenie. 
Czy ktoś z Państwa Radnych lub osób na sali, mówię tutaj o Panu Burmistrzu, jego 

współpracownikach chciałby wnieść jakieś zmiany do porządku obrad? Proszę bardzo Panie 

Burmistrzu. 

Burmistrz Krobi Łukasz Kubiak: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Zgodnie z ustaleniami podczas 

ostatniego posiedzenia komisji wspólnych Rady Miejskiej w Krobi, chciałbym uzupełnić porządek 

dzisiejszej sesji o projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/416/2022 Rady Miejskiej 

w Krobi z dnia 24 sierpnia 2022 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Gostyńskiego. Proszę ten projekt uchwały umieścić w stosownym punkcie dzisiejszego porządku. 

Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję Panie Burmistrzu. Kto jeszcze ma propozycję zmiany porządku? Nie widzę.  

W związku z tym zamykam możliwość zabierania głosu. Proszę Państwa proponuję, żeby 

proponowany projekt uchwały wprowadzić do porządku pod numer 11, jako ostatni projekt 

uchwały co spowoduje, że kolejne punkty zostaną przesunięte o jeden. Czyli informacja  

o stanie realizacji będzie punktem 12, informacja o złożonych oświadczeniach będzie punktem 13, 

wolne głosy 14 i 15 będzie zakończeniem. Zanim poddam pod głosowanie tą propozycję 

stwierdzam, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 15 radnych, w związku z tym sesja jest władna 

podejmować uchwały. 

Głosowano w sprawie: uzupełnienia porządku obrad o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Nr XLIX/416/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2022 r. w sprawie 

udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu.  

Wyniki głosowania  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 

Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Krzysztof 

Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 

Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Krzysztof 

Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 
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3. Przyjęcie protokołów z L i LI sesji. 

Mogliście Państwo zapoznać się z jego treścią, zgłosić propozycję zmian  

w protokołach. Nie widzę zgłoszeń. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z L sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 

Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Krzysztof 

Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z LI sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 

Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Krzysztof 

Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Mieliście Państwo okazję zapoznać się z treścią tego sprawozdania. Czy ktoś  z Państwa ma pytania 

dotyczące tego co się w nich zawiera? Nie widzę. Informacja stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

I analogicznie także Państwo mieliście okazję się zapoznać z treścią tego sprawozdania. Czy ktoś z 

Państwa Radnych chciałby zapytać o którejś z zapisów tego dokumentu? Nie widzę. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy 

Krobia z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 

rok”. 

W poniedziałek w tym tygodniu odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Krobi. 

Podczas tego posiedzenia projekt uchwały był prezentowany, była także prowadzona nad nim 

dyskusja. W drodze dyskusji Komisja Oświaty i Spraw Społecznych wydała opinię pozytywną na 

temat projektu. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby dodatkowo jeszcze dziś zabrać głos? Nie 

widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr LII/431/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2022 r. 

w sprawie: uchwalenia „Programu współpracy Gminy Krobia z organizacjami pozarządowymi 

oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, Grzegorz 

Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Krzysztof Perdon, Genowefa 

Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 
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Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, Wysoka Rado. Uzasadnianie do uchwały, myślę, że to 

jest najistotniejsze. Stawki Państwo znacie zgodnie z projektem uchwały. W komunikacie  Prezesa 

Głównego Urzędu Statystycznego z 15 lipca 2022 roku, publikator Monitor Polski pozycja 696 w 

sprawie wskaźnika cen towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2022 ogłasza się, że 

wskaźnik cen towarów i usług w I półroczu 2022 roku  w stosunku do I półrocza 2021 roku wyniósł 

111,8, czyli wzrost cen o 11,8 %.  Minister Finansów wydając obwieszczenie w sprawie górnych 

granic stawek podatków i opłat na rok 2023 przeliczył na podstawie artykułu 20 ustawy o 

podatkach i opłatach lokalnych stawki podatków i opłat lokalnych zgodnie z tym wskaźnikiem i 

przeliczył je właśnie stosując ten współczynnik 111,8. Ustalając stawki z tytułu podatku od 

nieruchomości na rok 2023 biorąc pod uwagę rosnące wydatki bieżące Gminy między nimi wzrost 

kosztów energii elektrycznej, cen gazu, jak również inne wydatki, które z roku na rok nie 

proporcjonalnie do wzrostu niestety dochodów naszych rosną postąpiono analogicznie i stawki 

obowiązujące na terenie gminy Krobia w 2023 proponuje się podwyższyć o 11, 8 % w stosunku do 

roku poprzedniego. Nadmienię tylko, że nasze stawki są cały czas znacznie niższe aniżeli stawki 

maksymalne. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo. Proszę Państwa zanim otworzę dyskusję chciałem poinformować, że w dniu 

dzisiejszym odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu podczas, którego Komisja wydała opinię 

pozytywną na temat projektu uchwały. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos  

w przedmiocie projektu uchwały? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr LII/432/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2022 r. 

w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 

Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Krzysztof 

Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych. 

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

Szanowni Państwo. Uzasadnienie jest bardzo podobne jak w przypadku poprzedniej uchwały, 

ponieważ tutaj również opieramy się na komunikacie prezesa GUS i dalej na obwieszczeniu 

Ministra Finansów z 28 lipca i również stosujemy ten sam współczynnik wzrostu stawek  

w stosunku do roku 2022, a więc wzrost o 11,8 %. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo. Proszę Państwa podobnie jak w przypadku poprzedniego projektu tak i tym 

projektem zajmowała się w dniu dzisiejszym szczegółowo Komisja Budżetu, która wydała opinię 

pozytywną. Także Państwo Radni uczestnicząc w połączonym posiedzeniu Komisji Rady w 

poniedziałek dyskutowali na temat uchwał podatkowych. Czy ktoś z Państwa Radnych pomimo 

dyskusji poniedziałkowej chciałby jeszcze zabrać dzisiaj głos? Nie widzę zgłoszeń.  

Głosowano Uchwałę Nr LII/433/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2022 r. 

w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 

Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Krzysztof 

Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 



5 
 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/342/2021 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krobia na lata 2022 – 2030. 

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

Szanowni Państwo, dokonuje się zmiany załącznika nr 1 w wyniku między innymi zmiany  

w planie dochodów i wydatków na rok 2022, limitów zobowiązań, przychodów i rozchodów. 

Dokonuje się też zmiany w załączniku nr 2 czyli wykazie przedsięwzięć w następujących 

przedsięwzięciach: Rewitalizacja Społeczno-Przestrzenna Zdegradowanego Obszaru Krobia 

Centrum Wyspa Kasztelańska, Rewitalizacja Społeczno-Przestrzenna Zdegradowanego Obszarów 

Krobia Centrum Rynek, Przedsięwzięcia Krobskie Centrum Usług Społecznych, Przedsięwzięcia 

Sporządzenie Miejscowych Planów Zagospodarowania Przestrzennego w miejscowości Krobia. 

Pełen zakres zmian obrazuje załącznik 1 i 2  do najniższej uchwały. Nowe brzemiennie otrzymują 

objaśnienia przyjętych wartości. Te zmiany w zakresie załącznika nr 2, czyli przedsięwzięć są w 

pewnym sensie przygotowaniem do projektu budżetu na rok 2023. Jak Państwo wiecie kwestia 

Wyspy Kasztelańskiej oraz kwestia Rynku, to są projekty realizowane w ramach naszego dużego 

projektu rewitalizacyjnego. W przypadku rewitalizacji Wyspy Kasztelańskiej dokonujemy 

przesunięcia większości wydatków na rok 2023 wskutek czego te przedsięwzięcia co do lat 

realizacji w załączniku nr 2 również ulegają zmianie. Jeśli chodzi o Rynek to myślę, że to już 

bardzo dużo zostało powiedziane i również niewykorzystane środki z tego roku w całości 

przechodzą do limitów zobowiązań na rok 2023 i znajdą one swoje odzwierciedlenie w załączniku 

nr 3 i w załączniku nr 2  przyszłorocznego budżetu czyli w planie wydatków i wykazie wydatków 

inwestycyjnych. Krobskie Centrum Usług Społecznych niewykorzystane środki z roku 2022 

również zostaną zabezpieczone w projekcie planu wydatków i przedsięwzięciach na rok 2023. 

Sporządzenie Miejscowych Planów Zagospodarowania Przestrzennego jest zwiększenie w stosunku 

do kwoty, którą mamy dzisiaj. Również ze względu na to, że część zobowiązać z tego roku 

przejdzie na przyszły rok również na rok 2023 zostaną podwyższone limity zabezpieczeń. Jeśli 

chodzi o załącznik nr 1 tych zmian jest dużo. Dużo jest pozycji, które są wzajemnie ze sobą 

powiązane. Do tego projektu uchwały w dniu dzisiejszym przedstawiamy Państwu autopoprawkę. 

Ta autopoprawka wynika ze zmian w planie dochodów i wydatków, które za chwilę zostaną 

również Państwu omówione. W planie dochodów i wydatków bieżących, dotacji, środków na 

zadania bieżące, pozostałych dochodów, środków na wynagrodzenia osobowe i pochodne, planu 

przychodów, kwoty deficytu oraz wskaźników. Nowe brzmienie również otrzymają objaśnienia 

przyjętych wartości. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję Panie Skarbniku. Proszę Państwa w dniu dzisiejszym Komisja Budżetu wydała pozytywną 

opinię na temat samego projektu oraz autopoprawki do projektu uchwały. Czy ktoś z Państwa 

Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę zgłoszeń. Autopoprawka do uchwały stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu.   

Głosowano w sprawie: przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Nr XL/342/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2022 – 2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 

Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Krzysztof 

Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

Głosowano Uchwałę Nr LII/434/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2022 r. 
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w sprawie:  zmiany Uchwały Nr XL/342/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 20 grudnia 2021 r.                           

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2022 – 2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 

Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Krzysztof 

Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na 

rok 2022. 

Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

Szanowni Państwo uzasadnienie do projektu uchwały. W załączniku nr 1, czyli dochody  

w dziale 600 dokonuje zmniejszenia środków z tytułu dotacji na Rynek. Zmniejszenie również 

dotacji z Województwa Wielkopolskiego w kwocie 112.500 zł na budowę dróg dojazdowych do 

gruntów rolnych. Jak Państwo wiecie zrezygnowaliśmy z realizacji inwestycji, co ma też 

odzwierciedlenie w załączniku nr 2. Inwestycja miała być dofinansowana ze środków 

Województwa Wielkopolskiego budowa dróg dojazdowych do gruntów rolnych, chodziło  

o ulicę Szkolną w Pudliszkach. Ze względu na niekorzystne rozstrzygnięcia po postępowaniu  

o udzielenie zamówienia publicznego zdecydowaliśmy o nie realizacji tej inwestycji. W dziale 700 

zmniejszamy dochody z tytułu dzierżawy. W dziale 750 zwiększamy środki na fundusz pomocy. W 

dziale 756 korygujemy dochody na podstawie wykonania budżetu za trzy kwartały tego roku. 

Zwiększamy również o 2.888.418,57 zł dochody z tytułu dodatkowych udziałów  

w PIT. Zwiększamy środki na fundusz pomocy to zarówno w zakresie oświaty. Dokonujemy 

również zwiększenia z tytułu odsetek na lokatach bankowych. Korygujemy dochody oświatowe, 

miedzy innymi dochody z wyżywienia, jak również na dodatkową opiekę przedszkolną. 

Zmniejszamy w dziale 853 dochody w ramach Krobskiego Centrum Usług Społecznych. Jest to 

związane z przeniesieniem części zadań na rok 2023. Dokonujemy zwiększenia dotacji na 

wyprawkę szkolną. Korekta dochodów na podstawie wykonania budżetu za trzy kwartały ma 

miejsce w zakresie dochodów w dziale 900. I w dziale 921 czyli kultura, ochrona dziedzictwa 

narodowego zmniejszamy środki z tytułu dotacji unijnej. Te wszystkie zmiany powodują 

zwiększenie dochodów o 1.754.230, 41 zł. Jeśli chodzi o załącznik nr 2 dokonujemy w dziale 010 

zmniejszenia wydatków na melioracje. W dziale 600 zwiększamy wydatki na pomoc rzeczową dla 

Powiatu o kwotę 5.000 zł. Zmniejszamy środki z tytułu dotacji na Rynek. Przenosimy realizację 

tego zadania jak Państwo wiecie w zakresie zakończenia inwestycji na rok 2023. Zmniejszamy 

wydatki na realizację inwestycji o 112.500 zł. Pozostawiamy tylko te wydatki, które zostały 

zrealizowane na dokumentację właśnie na drogi dojazdowe do gruntów rolnych. Dodatkowo 

zwiększamy środki na wydatki bieżące w zakresie dróg gminnych, chodzi tutaj głównie o wydatki 

w zakresie utrzymania dróg nieutwardzonych. W dziale 750 zwiększamy środki na fundusz 

pomocy, na funkcjonowanie Rady, na wynagrodzenia pracowników, dokonujemy również 

przeniesienia środków w ramach Programu Cyfrowa Gmina. W dziale 754 zwiększamy wydatki na 

ochotnicze straże pożarne. Zmniejszamy dalej rezerwę oświatową. W dziale 801 dokonujemy 

korekty wydatków oświatowych, tak w przypadku Urzędu, CUW-u, dalej OPS-u, środki były 

wcześniej zabezpieczone w tak zwanych wolnych środkach, a teraz dokonujemy ich przeniesienia 

na poszczególne podziałki klasyfikacji budżetowej. Są to wydatki związane z wcześniejszym już 

wzrostem wynagrodzeń pracowników i z pewnym nie doszacowaniem na poziomie projektu 

budżetu. W dziale 851 dokonujemy zmiany klasyfikacji w ramach programów profilaktycznych. W 

zakresie pomocy społecznej dokonujemy zwiększania na wynagrodzenia pracowników OPS-u. 

Zmiany w zakresie wydatków bieżących. Dalej dokonujemy zwiększenia wydatków skutek dotacji 

na wyprawkę szkolną. W dziale 900 dokonujemy zmniejszenia na dotację na przydomową 
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oczyszczalnię ścieków. Rezygnujemy z inwestycji w zakresie ogrodu deszczowego przy OPS-ie. 

Środki te również zwróciliśmy do podmiotu, który nam udzielał dotacji. Zwiększamy wydatki 

bieżące w zakresie budynków komunalnych. Zabezpieczamy środki na ekspertyzy, jest to związane 

z zamiarem zbycia gminnego pojazdu. W dziale 921 zwiększamy wydatki na zakup węgla dla 

budynków komunalnych. Zmniejszamy środki z tytułu dotacji na Wyspę Kasztelańską, środki 

przenosimy na rok 2023. Do tego projektu uchwały przedstawiamy Państwu dzisiaj dość istotną 

autopoprawkę. Ta autopoprawka jest związana z dynamiczną sytuacją, która ma miejsce jeśli 

chodzi o różnego rodzaju problemy, pogramy. Problemy też, ale programy zlecone gminie głównie 

w zakresie kryzysu energetycznego, który obecnie nas dotyka. Jak Państwo wiecie dodatki 

węglowe, jak również dodatki na inne źródła ciepła. Te zadania zostały scedowanie gminie. Środki 

wpływają nieregularnie. Trudno znaleźć moment, w którym te środki wpłyną i do tej pory albo 

zaproponowaliśmy zwołanie sesji nadzwyczajnej albo, jak to było w przypadku miesiąca września 

przesunęliśmy termin sesji tej planowej, po to aby mieszkańcy jak najszybciej mogli te świadczenia 

otrzymać. Po uzgodnieniu z Regionalną Izbą Obrachunkową i pewnych też konsultacjach, które 

zostały dokonane z innymi samorządami, proponujemy Państwo w dniu dzisiejszym przyjęcie do 

planu dochodów i planu wydatków części środków, które jeszcze nie wpłynęły, czy to na dodatki 

węglowe, czy na inne dodatki na źródła ciepła czy również rekompensaty dla odbiorców 

wrażliwych na podstawie zgłoszonego do Wojewody Wielkopolskiego zapotrzebowania. 

Spowoduje to brak konieczności zwoływania dodatkowych sesji. Nie możemy tych środków 

przyjąć na podstawie zarządzenia Burmistrza. I wówczas kiedy tylko te pieniądze fizycznie wpłyną 

na wyodrębniony rachunek bankowy będziemy mogli je przekazać głównie Ośrodkowi Pomocy 

Społecznej, który te zadania realizuje i oczywiście wypłata nastąpi niezwłocznie ale oczywiście 

dopiero po wpłynięciu tych środku. To nie jest tak, że jeśli Państwo dzisiaj to uchwalicie, 

podejmiecie tą uchwałę, to będziemy mogli już jutro te pieniądze wypłacać. Jest to zadanie zlecone 

i będziemy każdorazowo czekać na wpływ tych środków, ale powtarzam jeszcze raz nie będzie 

konieczności zwoływania nadzwyczajnej sesji, albo zmiany terminu  sesji, które odbywają się 

zwyczajowo w ostaniem tygodniu miesiąca. Reasumując, dokonujemy dodatkowego zwiększenia 

dochodów o kwotę 1.824.187,76 zł i są to pieniądze, które właśnie planujemy na wypłatę 

dodatkowych kolejnych 450 wniosków dodatków węglowych, na wypłatę dodatków w ramach 

innych źródeł ciepła na środki dla tak zwanych odbiorców wrażliwych. Dodatkowo zabezpieczymy 

środki, które również nie wpłynęły na realizację tak zwanego artykułu  trzynastego z funduszu 

pomocy, to kwota około 60.000 zł. Po zmianach tą autopoprawką, jeśli Państwo ją uwzględnicie 

dokonamy zwiększenia dochodów w tej uchwale o ponad 3.500.000 złotych. Oczywiście po stronie 

wydatków również te zmiany dotyczące dodatków węglowych mają odzwierciedlenie i po 

zmianach dotyczących wydatków wydatki zmniejszymy o kwotę 1.162.912,13 zł. Kwota deficytu 

zwiększy się o 152.188,27 w stosunku do pierwotnej wersji projektu uchwały. Te dwa akapity, 

które macie Państwo na samym końcu uzasadnienia są również niezwykle istotne ponieważ one 

opisują sytuację dotyczącą przychodów, rozchodów i pokrycia deficytu. Środki, które wpłynęły w 

tym roku na uzupełnienie dochodów gminy z tytułu dochodów PIT-ów i CIT-ów, jak również 

środki zmniejszonego deficytu budżetowego i mniejszego zaangażowania wolnych środków będą 

mogły być przeznaczone na pokrycie ujemnego deficytu budżetowego  

i ujemnego deficytu bieżącego w budżecie na rok 2023. Stąd te zapisy, które są na końcu, są 

niezwykle istotne. Proszę zwrócić uwagę na przede wszystkim jeden zapis. Burmistrz Krobi 

prezentując projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej oświadczył,  

że z powyższej nie wprowadzonej na dzień 26 października kwoty niewykorzystanych wolnych 

środków kwota w wysokości 2.000.000 zł nie zostanie już wprowadzona do planu przychodów na 

rok 2022 i będzie mogła zostać ujęta w projekcie uchwały budżetowej na rok 2023, jako pokrycie 

planowanego deficytu budżetowego na rok 2023. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
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Dziękuję Panie Skarbniku za przestawienie autopoprawki oraz projektu uchwały. W dniu 

dzisiejszym Komisja Budżetowa wydała pozytywną opinię na temat projektu uchwały oraz 

autopoprawki do projektu uchwały. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zadać pytanie, zabrać 

głos w tym punkcie? Nie widzę. Autopoprawka do uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu.   

Głosowano w sprawie: przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Krobia na rok 2022.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 

Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Krzysztof 

Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

Głosowano Uchwałę Nr LII/435/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2022 r. 

w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 

Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Krzysztof 

Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIX/416/2022 Rady 

Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2022 r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 

Powiatowi Gostyńskiemu. 

Pomimo tego, że projekt był dopiero dzisiaj wprowadzony do porządku, na temat treści tego 

projektu uchwały rozmawialiśmy w poniedziałek na posiedzeniu połączonych Komisji Rady. 

Podczas tego posiedzenia Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy wydała pozytywną opinie na temat 

projektu. Także Państwu Radni mieli okazję odbyć dyskusję na temat tego projektu. Czy ktoś z 

Państwa Radnych chciałby jeszcze dzisiaj na ten temat porozmawiać? Proszę bardzo. Nie widzę 

zgłoszeń. 

Głosowano Uchwałę Nr LII/436/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 26 października 2022 r. 

w sprawie: zmiany uchwały Nr XLIX/416/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 24 sierpnia 2022 r. 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Lech Bem, Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Maciej Jakubczak, 

Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Krzysztof 

Perdon, Genowefa Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

 

12. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2021-2022.  
Informację na temat realizacji zadań prezentował na posiedzeniu Komisji Pan dyrektor Łukasz 

Burkiewicz. Mieliśmy też okazję zapoznać się z tym projektem, z tą informacją, podjąć dyskusję. 

Taka dyskusja się odbyła. Czy pomimo poniedziałkowych wydarzeń ktoś z Państwa ma ochotę 

jeszcze zabrać głos i dopytać o pewne kwestie tam zawarte? Proszę bardzo. Nie widzę zgłoszeń ze 

strony Państwa Radnych. Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

13. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 

radnych oraz informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 
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zastępcę burmistrza, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek 

organizacyjnych gminy oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu burmistrza. 

Proszę Państwa w związku z tym punktem analizę przeprowadziłem w dniu 5 września bieżącego 

roku. Oświadczenia złożono na podstawie artykułu 24h ustawy o samorządzie gminnym. 

Stwierdziłem, że wszystkie oświadczenia od Pań i Panów Radnych zostały złożone w wymaganym 

przez ustawę terminie to, jest do 30 kwietnia 2022 roku według stanu na dzień 31 grudnia 2021. Nie 

stwierdziłem podania w oświadczeniach nieprawdy lub zatajenia prawdy. W oświadczeniach 

określono majątek wspólny małżonków i majątek odrębny. Otrzymaliśmy też informację zwrotną                 

z Urzędu Skarbowego, po której to informacji w jednym przypadku znalazły się drobne korekty. 

Natomiast nie ma jakiś znaczących uchybień. Jeżeli chodzi o moje oświadczenie,  

to otrzymaliśmy informację o przyjęciu tego oświadczenia ze strony Wojewody Wielkopolskiego          

i oświadczenie zostało nie zwrócone do korekty. W związku z tym zostało ono złożone                        

w prawidłowy sposób. Oddaję głos Panie Burmistrzu Panu.  

Burmistrz Krobi Łukasz Kubiak:  

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Ja również jestem zobowiązany aby 

przedstawić Państwu informację o złożonych oświadczeniach majątkowych. Tak jak to było                        

w przypadku oświadczeń majątkowych, o których wspomniał Pan Przewodniczący, przedmiotowa 

informacja dotyczy oświadczeń majątkowych złożonych do dnia 30 kwietnia 2022 roku na dzień  

31 grudnia 2021 roku. Wszystkie osoby, które zostały zobowiązane do złożenia oświadczenia 

złożyły je w wymaganym ustawowym terminie. Podczas analizy oświadczeń również poprzez 

porównanie z treścią poprzednio złożonych oświadczeń majątkowych sprawdzeniu poddano 

wszystkie rubryki dokumentów co do spełnienia kryterium staranności i rzetelności i kompletności 

wypełnienia. I też stwierdzam, że nie było  żadnych nieprawidłowości. Też Szanowni Państwo 

otrzymaliśmy pismo od Naczelnika Urzędu Skarbowego w Lesznie, które przedstawia się                               

w następującej treści. Sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych. Przekazujemy 

sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych za 2021 rok złożonych przez pracowników 

Urzędu Gminy Krobia. Wszystkie oświadczenia zostały zweryfikowane, nieprawidłowości nie 

stwierdzono. Szanowni Państwo podobne pismo otrzymaliśmy w dniu dzisiejszym od Naczelnika 

Urzędu Skarbowego w Gostyniu. Tutaj też Urząd Skarbowy w Gostyniu przeanalizował treści 

oświadczeń majątkowych poszczególnych osób, które to oświadczenie majątkowe muszą składać. 

Zatem chodzi o moje oświadczenie majątkowe, Pana Przewodniczącego Rady, Radnych Rady 

Miejskiej w Krobi oraz oświadczenia majątkowe pracowników funkcyjnych Urzędu Miejskiego                

w Krobi. Tutaj Szanowni Państwo pojawiły się drobne nieprawidłowości, które zostaną 

skorygowane. I o tym poinformowany zostanie też Naczelnik Urzędu Skarbowego w Gostyniu. 

Szanowni Państwo to wszystko z mojej strony. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję Panie Burmistrza. 

Informacje stanowią załączniki nr 6-10 do protokołu. 

  

14. Wolne głosy i wnioski. 

Nie zgłoszono 

 

15. Zakończenie. 

Dziękuję wszystkim osobom, które przygotowały dzisiejszą sesję. Dziękuję Państwu Radnym 

za podjęte uchwały. Zamykam LII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

 

  
Protokół sporządziła: 

Aurelia Sikorska 


